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Vragen van het lid Berndsen-Jansen (D66) aan de Minister van Veiligheid en 
Justitie over het bericht dat een coffeeshop plotseling vervolgd wordt wegens 
te grote voorraden (ingezonden 27 maart 2014) 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Het blijft lastig zo’n coffeeshop netjes te 
bevoorraden; De uitspraak»?1 

Vraag 2
Is het voor een coffeeshop onvermijdelijk een voorraad groter dan 500 gram 
bij te houden wil de coffeeshop naar behoren functioneren? 

Vraag 3
Staat u achter de uitspraken van de burgemeester van Maastricht die in 2012 
beweerde dat sluiting van de coffeeshops in zijn stad een ontwrichting van de 
lokale samenleving veroorzaakten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Begrijpt u dat als de wet met betrekking tot «de achterdeur» strikt zou 
worden nageleefd en gehandhaafd er geen gram softdrugs de coffeeshops 
binnen zou kunnen komen? Deelt u de mening dat het gedoogbeleid niet 
enkel geschiedt met betrekking tot de vijfhonderd gram in de coffeeshop zelf 
maar ook informeel en feitelijk aan de achterdeur? 

Vraag 5
Deelt u voorts de mening dat het Nederlandse coffeeshopbeleid op het 
gebied van «de achterdeur» incoherent is? Zo ja, vindt u dan ook dat er geen 
onderscheid meer zou moeten worden gemaakt tussen «voor-, tussen- en 
achterdeur»?

1 NRC Handelsblad, 19 maart 2014
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